
3 $ ? .
KLUB RADNYCH DLA PRZYSZŁOŚCI POWIATU

Sierpc 26.03.2019r.

Pan

Juliusz Gorzkoś 

Przewodniczący Rady Powiatu

Dot. pielęgniarek szpitala SPZZOZ w Sierpcu

1. Czy wpłynęło pismo z NFZ dot. podwyżek lub wyrównania środków finansowych dla 

pielęgniarek z SPZZOZ w Sierpcu?

Jeśli tak to proszę o podanie:

1. Kiedy wpłynęło?

2. Czy wnioski z pisma zostały zrealizowane?

Przemysław Burzyński 

Radny Rady Powiatu


